
Protokoll fra møte i Fjære Menighetsråd 09.10.2018 

 

Tilstede: Per Arne Gulstad, Håkon Lindeberg, Anne R. Hodnebrog, Helle Bringsverd 

Taasti, Inger Johanne D. Arnevik, Elin R. Nilsen, Gerd Elsie Larsen, Helge 

Spilling og prost Steinar Floberg. 

 

Forfall: Per Kristian Finstad 

 

Sak 44/2018 Godkjenning av protokoll fra møte 4. september. 

Vedtak: 

Protokoll godkjent. 

 

 

Sak 45/2018 Samtale med prosten. 

Prost Steinar Floberg ønsket å høre hvordan det gikk med 

givertjenesteprosjektet der Tore Gullaksen fra bispedømmet er 

med som veileder. Han ville også høre hva som var status for ny 

kirke på Fevik. 

Et spørsmål som han også stilte var om vi hadde merket at folk 

meldte seg ut eller trakk seg unna aktiv tjeneste på grunn av 

saken om likekjønnet ekteskap. 

Han orienterte om at Kirkerådet nå har sendt ut en høring om ny 

kirkeordning. Menighetsrådet er høringsinstans. Høringen 

finnes på: https://kirken.no/hoeringer. Frist for tilbakemelding 

er 15. desember. 

Han nevnte også HEL-konseptet, et opplegge for konfirmanter 

med spesielle behov. 

Menighetsrådets leder kom med ønske om flere gudstjenester 

på Fevik om sommeren, og prosten synes dette er fint dersom 

menigheten kan stille med frivillige medarbeidere til å 

gjennomføre gudstjenesten. 

 

 

Sak 46/2018 Styringsstruktur for menighetsutvalgene. 

Vedtak: 

Menighetsrådet setter ned en arbeidsgruppe som skal 

gjennomgå og komme med forslag til ny instruks for 

menighetsutvalgene. Medlemmer i gruppen er: Helge Spilling, 

Egil Tesaker og Helle Bringsverd Taasti. 

 

Helge 

innkaller til 

møte. 

Sak 47/2018 Søknad om opphevelse av stiftelsen Soltun fond. 

Vedtak: 

Menighetsrådet ønsker å søke Stiftelsestilsynet om å oppheve 

stiftelsen fordi administrative utgifter hvert år reduserer 

kapitalen. Per Arne Gulstad og Anne Marie Midtbø kommer på 

neste møte med forslag til begrunnelse for oppheving og hva 

pengene skal brukes til  

 

 

Sak 48/2018 Evaluering av gudstjenester og arrangementer. 

I september har det vært tre konfirmantturer til Danmark. Dette 

året til nytt sted, fordi det «gamle» stedet gikk konkurs. Det var 

tre flotte turer og det nye stedet fungerte godt. 

 

https://kirken.no/hoeringer


Siste søndag i september var 50-års konfirmantene invitert. Av 

de ca 80 som ble konfirmert møtte 24 opp til gudstjeneste og 

fest på FMU etterpå. 

Strikke kaféen i Fevik kirke en gang i måneden er et populært 

arrangement som samler mange damer. 

 

Sak 49/2018 Eventuelt. 

Det var ingen saker under eventuelt. 

 

Orienterings

saker 

Anne R. Hodnebrog orienterte om FMU. 

 

TV-aksjonen 21. oktober til inntekt for Kirkens bymisjon 

trenger bøssebærere. Dette bør tas med i kunngjøringene i 

kirken og folk må oppfordres til å skrive seg på liste. 

Administrasjonen sende listen til ansvarlig i kommunen. 

 

Per Arne Gulstad orienterte om den økonomiske situasjonen i 

Fevik barnehage. 

 

 

 

 

 
Referent 

Anne Marie Midtbø 


